
 
 

                    

 

Številka: 900-0014/2024-  
Datum: 17. 1. 2024 
 
 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
18. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 9. 1. 2025 

 

Prisotni člani: Bojan Režun, Miranda Groff Ferjančič, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, 
Natalija Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, 
Dejan Mrak, Tomaž Kavčič, Tatjana Majnik, Erik Logar, Gregor Rupnik, Metod Habe, Dorica 
Gnjezda in Ivan Rupnik. 
Opravičeno odsotni člani: Nada Golija Vastič, Cirila Hladnik, Francisco Estanislao Medic in 
Andrej Poglajen (odstopil). 
Ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Margerita Strnad 
Kos, Simona Ogrič, Bogdan Zevnik, Karmen Makuc, Maja Majnik, Martina Pišlar in Tadej 
Rupnik. 
Vabljeni: Tomaž Glažar, Miloš Simov, Bogdan Tušar, Valerija Božič in Tina Močnik. 
 
Pričetek seje: ob 17.00. 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Pregled zapisnika in sklepov 17. redne seje z dne 5. 12. 2024 
3. Problematika ambulant družinske medicine v Zdravstvenem domu Idrija 
4. Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2025 – druga obravnava 
5. Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2026 – druga obravnava 
6. Letno poročilo o izvajanju ukrepov za spodbujanje trajnostnega razvoja turizma v občini 
Idrija 
7. Sklep o soglasju k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v 
javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija 
8. Premoženjsko – pravne zadeve 
VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 
Posnetek celotne 18. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi. 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Ob prisotnosti 17 svetnikov na začetku seje, se je ugotovilo, da je seja sklepčna.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se predlagani dnevni red 18. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 17. redne seje z dne 5. 12. 2024 

 

 
 

https://www.youtube.com/watch?v=dQkAuSe9ghU&list=PLrIApOJqKzdpfVauNWqwCq_KCySWRmDRl&index=1


 
 

                    

 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Potrdi se zapisnik 17. redne seje z dne 5. 12. 2024. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0  
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 3 - Problematika ambulant družinske medicine v Zdravstvenem domu Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je nato k besedi povabil 
predstavnike zavoda: direktorja Zdravstvenega doma Idrija Tomaža Glažarja, strokovnega 
vodjo zavoda Miloša Simova in predsednika sveta zavoda Bogdana Tušarja. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi.  

Lovrenc Habe ocenjuje, da decembrski intervju v Idrijskih novicah ni bil najbolje izveden in 

ni bil dobro sprejet med ljudmi, saj je med njimi povzročil paniko in jezo. Poudarja, da je 

ključno izboljšati komunikacijo, da se takšne situacije ne ponovijo. Glede na to, da 

vsakodnevno pošiljajo zdravstvene kartone v druge zdravstvene domove, se boji, da bo 

poslovanje Zdravstvenega doma negativno, ker preveč ljudi odhaja iz Idrije. Direktor ZD 

odgovarja, da je poslovanje že zdaj negativno, saj pomanjkanje zdravnikov povzroča visoke 

stroške za zagotavljanje nujne medicinske pomoči. Dodaja, da ni zaskrbljen, saj verjame, 

da se bodo pacienti, ki trenutno iščejo pomoč drugje, vrnili v Idrijo. Pomanjkanje družinskih 

zdravnikov pa bo, oziroma že je, občutno čutiti po vsej državi. Prepričan je, da bo 

izboljšanje razmer v Zdravstvenem domu Idrija pripomoglo k stabilizaciji finančnega stanja 

in zagotovitvi ustrezne oskrbe v Idriji. Ob tem poudarja, da so potrebe prebivalcev vedno 

na prvem mestu, pred finančnimi interesi ZD. 

Natalija Kovač Jereb najprej pove, da bi potrebovali sogovornika z Ministrstva za zdravje, 

saj je naslovljena tema družbeni, politični in sistemski problem. Izpostavi, da Strategija 

razvoja zdravstvene dejavnosti na primarni ravni do leta 2031 vsebuje številne prazne 

obljube o solidarnosti, pravičnosti in enakosti, ki jih pacienti v Idriji, po njenem mnenju, 

niso deležni. Poudari tudi specifične geografske značilnosti idrijskega območja – Idrija je 

težko dostopna, razpršena, obiskovanje drugih občin za zdravniške storitve pa je odročno. 

Po podatkih NIJZ je delež prebivalstva, starejšega od 80 let, v Idriji zelo visok. Idrija je četrta 

občina v Sloveniji po tem deležu, s približno 8,5 % občanov, starejših od 80 let. Poudari, da 

od teh ljudi ni realno pričakovati, da se bodo opredelili v oddaljenih občinah, kot je na 

primer Zagorje ob Savi. Pojavlja se vprašanje, kako bo tak starostnik sploh prišel do Zagorja. 

Poleg starostnikov pa v Idriji živijo tudi kronični in onkološki bolniki, ki imajo prav tako 

specifične potrebe po oskrbi. Na tem mestu jo zanima, kdaj se lahko pacient, ki je enkrat 

opredeljen v drugi občini, ponovno opredeli v svojo občino. Direktor ZD pojasnjuje, da 

načeloma velja, da se lahko pacient brez utemeljenega razloga ponovno opredeli v roku 

enega leta. V primeru, da obstajajo razlogi, kot so selitev ali nezadovoljstvo z osebnim 



 
 

                    

 

zdravnikom, pa je možno to storiti tudi v krajšem obdobju. Dodaja, da v praksi to ne bo 

predstavljalo težav za tiste, ki se bodo želeli vrniti in ponovno opredeliti v Idriji. Strinja se, 

da je specifičnost Idrije taka, da je mobilnost za starejše prebivalce neugodna. Svetnica 

nato nadaljuje z vprašanjem, kako je v primeru onkološkega bolnika, ki ima pitkateter ali 

LAH in je opredeljen v npr. Zagorju ob Savi – bo bolnika oskrbela patronažna služba iz 

Zagorja ob Savi ali naša? Direktor odgovarja, da take primere oskrbi idrijska patronažna 

služba, ne glede na to, kje je bolnik opredeljen, saj je patronažna služba terensko 

organizirana, torej vezana na lokacijo bolnika. Svetnico zanima, kako pa je v primeru 

laboratorijskih storitev. Direktor pojasni, da je laboratorij stvar dogovora med 

zdravstvenimi domovi, saj gre za medsebojno usklajevanje in poračunavanje storitev. 

Svetnica nadaljuje, da je zelo neodgovorno svetovati ljudem, naj se vozijo v druge občine, 

saj že 1. člen Statuta navaja, da je zavod ustanovljen za primarno zdravstveno varstvo, ki 

naj bi se organiziralo najprej v lokalnem okolju. Poudarja, da je takšen način komuniciranja 

neprimeren, manjka empatije. Direktor ZD odgovarja, da so s tovrstnimi priporočili želeli 

pomagati občanom, da ne bi ostali povsem brez osnovnih zdravstvenih storitev. Poudarja, 

da je najbolj odgovorno, zlasti za paciente z resnimi težavami, da si poiščejo osebnega 

zdravnika, ki bo lahko ustrezno skrbel zanje, četudi se ta nahaja v sosednji občini. Dodaja, 

da so poiskali najbližje možne lokacije za zdravstvene storitve in da si prizadevajo pomagati 

ljudem po najboljših močeh, čeprav jim fizično ne morejo zagotoviti oskrbe. Svetnica se 

strinja, da so družinski zdravniki steber na primarni ravni in poudarja, da jim Ministrstvo za 

zdravje ne pripisuje enake teže kot drugim zdravnikom. Kljub temu pričakuje boljšo 

komunikacijo z občani. Opozarja, da so občani doživljali stisko, ko so slišali, da si morajo 

osebne zdravnike iskati po vsej Sloveniji. Hkrati poudarja, da pogosto pozabljamo na 

medicinske sestre, ki so v prvi bojni liniji. Dodaja, da so ravno medicinske sestre tiste, ki so 

morale prenašati pritožbe občanov, saj so ljudje pogosto bolj prijazni do zdravnikov kot do 

medicinskih sester. Izpostavlja, da si medicinske sestre zaslužijo pohvalo za svoje delo. 

Obenem poziva župana, naj obišče zdravstveni dom v znak spoštovanja ter nagovori 

zdravstveno osebje, naj iz solidarnosti do občanov in občank še nekoliko vztraja, če drži, 

da se bodo razmere v šestih mesecih izboljšale. Direktor ZD pohvali odziv župana in 

občinske uprave v nastalih razmerah ter izpostavi kakovosten odnos med zdravstvenim 

domom in Občino Idrija. Zaključi, da so očitki, ki jih prejema, zelo moteči. Svetnica 

poudarja, da mora lokalna skupnost ali ZOS  pritisniti na Ministrstvo za zdravje in jasno 

sporočiti, da je takšen odnos do lokalne skupnosti neodgovoren. Direktor ZD odgovarja, da 

je komunikacija z ministrstvom praktično nemogoča, saj niso prejeli niti odgovora na svoja 

sporočila. Napoveduje srečanje direktorjev Severnoprimorskih zdravstvenih domov in 

sestanek z župani celotne regije, da bi skupaj pritisnili na Ministrstvo za zdravje in vlado. 

Župan poda komentar o sodelovanju Občine Idrija in Zdravstvenega doma Idrija ter 

napove, da bo na predsedstvu SOS to temo ponovno izpostavil. Dodaja, da je po njegovem 

mnenju nehumano, da ministrstvo ne odgovarja. Strinja se, da bi morali komunikacijo pred 

novim letom nekoliko olepšati, čeprav je izjava temeljila na resničnih dejstvih. Direktor ZD 

priznava, da komunikacija morda ni bila najboljša, a poudarja, da se v Sloveniji odvija 

intenziven boj za zdravnike, zato so želeli občane opozoriti, naj si čimprej poiščejo 

alternativo. Navaja primer Tolmina, kjer so občane pravočasno obvestili, naj poiščejo 

drugega zdravnika. Lovrenc Habe komentira, da so na spletni strani ZD Tolmin objavili vse 

informacije o tem, kaj se zgodi, če pacient nima osebnega zdravnika. Ljudi s seznanili s tem, 

da bo dodatna ambulanta delovala 3 do 4 dni v tednu, ob tem pa so jasno navedli navodila 



 
 

                    

 

za neopredeljene paciente glede pregledov, receptov, napotnic, urejanja bolniškega 

staleža in podobno. Izpostavlja, da bi ZD Idrija moral storiti enako, s čimer bi preprečil 

nesporazume. Direktor ZD odgovarja, da so imeli v Tolminu vnaprej potrjen program 

ambulante za neopredeljene, torej dodatno ambulanto. Idriji je ministrstvo ta program iz 

neznanega razloga odvzelo, zato dodatne ambulante niso mogli organizirati. 

Davorin Lampe komentira, da je izgubil nit, saj posluša le, kako je vse dobro in nič narobe. 

Opozarja, da je situacija enaka kot leta 2023, z izjemo tega, da takrat niso povzročili 

tolikšne panike, kot jo je povzročil zdajšnji nesrečni intervju v studiu, ki ga označuje kot 

popolnoma zgrešen. Poudarja, da je bila informacija dana v javnost v nepravem trenutku 

– ob koncu leta, tik pred dopusti in prazniki. Dodaja, da je tovrstno komuniciranje spravilo 

ljudi v stisko, saj niso vedeli, kako ravnati. To ocenjuje kot nesprejemljivo in neodgovorno. 

Glede na to, da programa ambulante niso imeli že od oktobra, vendar so ga kljub temu 

izvajali, ga zanima, zakaj niso počakali do konca leta in se tako izognili povzročanju 

nepotrebne panike. Direktor ZD odgovarja, da je nadomestna ambulanta delovala do 

konca leta in prenehala z delovanjem 1. 1. 2025. Dodaja, da bodo, če bo vse potekalo po 

načrtih, novo nadomestno ambulanto vzpostavili v soboto, 11. 1. 2025. Svetnik nadaljuje, 

da je po podatkih SURS v idrijski občini 9620 občanov, ki potrebujejo osebnega zdravnika. 

Komentira, da bi v pripravljenem gradivu želel več takih informacij. Na tej točki ga zanima, 

koliko ljudi v idrijski občini ima osebnega zdravnika v ZD Idrija in koliko ljudi si je že poiskalo 

zdravnika drugje, pri čemer se ne strinja z direktorjem ZD, da se bodo ljudje, ki so si 

zdravnika poiskali v drugih občinah, vrnili nazaj v Idrijo. Napoveduje, da bo do leta 2030 ZD 

Idrija zmanjkalo pacientov, postal ambulanta z enim ali dvema zdravnikoma, brez denarja 

in programov, brez dodatnih storitev, skratka, zdravstveni dom bo popolnoma osiromašen. 

To vidi kot rezultat trenutnega stanja, ko mu direktor ZD zatrjuje, da zdravstvenemu domu 

"gre odlično". Če bi jim šlo dobro, bi imeli zdaj več zdravnikov na voljo. V nadaljevanju 

izpostavi stavek »…zato je v tem trenutku nemogoče napovedati koliko programov bodo 

prevzeli in koliko ljudi bomo lahko na posameznega specialista opredelili«, in dodaja, da so 

to zanj le prazne besede. Dodaja, da bomo čez dve leti ponovno na isti točki – zdravniki 

bodo še bolj izgoreli, medicinske sestre pa bodo še naprej sprejemale jezne in obupane 

ljudi. Direktor ZD zavrača svetnikovo napoved za leto 2030 in poudarja, da nikoli ni trdil, 

da je vse v redu. Situacija v ZD je krizna, trenutno stanje v družinski medicini pa takšno, 

kakršno si ne bi smeli privoščiti. Svetnik vpraša, za koliko odstotkov občanov skrbi ZD Idrija. 

Direktor odgovarja, da je trenutno 2300 neopredeljenih občanov. Kljub temu so poskrbeli 

tudi za te osebe, kar je bilo v nekaterih primerih na račun tistih, ki že imajo izbranega 

osebnega zdravnika. Svetnika nato zanima, koliko občanov se je že opredelilo drugje, na 

kar direktor ZD odgovarja, da tega podatka nima. Bogdan Tušar poda natančnejše podatke 

o zavarovanih in neopredeljenih v občini Idrija. Svetnik poudari, da sta direktor ZD in župan 

odgovorna za to, da poskrbita za nemoteno delovanje sistema. Prebere dve izjavi iz 

intervjuja direktorja ZD: "Zaradi varnosti pacientov in preobremenjenosti zdravnikov smo 

se odločili, da bo nadomestna ambulanta zaključila z delom konec leta 2024" in "Temu se 

je pridružil strah, da bodo ob takšnih pogojih naredili strokovno napako, ki bo lahko 

škodovala pacientom in zdravnikom". V povezavi s tem zastavi tri vprašanja: Kako ima ZD 

urejeno zavarovanje odgovornosti za poklicne zdravniške napake? Kakšni so pristopi v 

primeru zaznanih napak pri obravnavi pacientov? So bile v zadnjem času podane 

kakršnekoli tožbe ali pritožbe zaradi napak pri obravnavi pacientov? Miloš Simov odgovori, 



 
 

                    

 

da imajo v tem obdobju eno prijavo strokovne napake, pritožb pacientov (ne za strokovno 

napako) pa je v zadnjih treh letih manj – včasih je bila številka dvomestna, zdaj pa je do 10 

pritožb, ki so bile tudi uspešno rešene. Poda še kratko razlago o organizaciji NMP. Direktor 

ZD dodaja, da imajo zdravniki zavarovano odgovornost, kolikor je seznanjen, je trenutno 

vložena ena tožba. Dodaja, da vse pritožbe obravnavajo in da je razmerje med pritožbami 

in pohvalami precej izenačeno. 

Simon Permozer začne s tem, da, če prav razume, je bila nadomestna ambulanta ukinjena 

zaradi pomanjkanja zdravnikov. Nadaljuje, da ne razume, kaj se je zgodilo po novem letu, 

da bo ta ambulanta lahko ponovno pričela obratovati. Zanima ga kako nameravajo rešiti 

ambulanto, če so zdravniki že zdaj preobremenjeni preobremenjeni. Direktor ZD 

odgovarja, da ta ambulanta verjetno ne bo zadostovala za vse paciente. Obrnili so se na 

zunanje zdravnike, torej zdravnike iz sosednjih občin, in že upokojeni idrijski zdravniki bodo 

delali nekoliko več. Težava z dodatno ambulanto torej ni popolnoma odpravljena, vendar 

upa, da bodo uspeli pridobiti dovolj osebja, da bodo lahko povečali obseg delovanja 

ambulante in tako omogočili ustrezno oskrbo vsem občanom. Svetnika zanima, ali so 

preverili možnost zaposlitve zdravnikov preko pogodb. Direktor odgovarja, da je bilo to 

preverjeno. Poleg tega so preko socialnih omrežij in drugih stikov pozvali zdravnike k 

sodelovanju. Pomanjkanje družinskih zdravnikov po Sloveniji je tako veliko, da jih težko 

pridobijo tudi preko podjemnih pogodb. Svetnik nato vpraša, ali so dogovori s specializanti 

bolj sloneli na lokalpatriotizmu ali gre za zavezujoče dogovore, pri čemer izpostavi primer 

"pobegle" zdravnice iz Bosne. Direktor odgovarja, da ni zakonske osnove, da bi 

specializante kakorkoli zavezali. Strmijo k temu, da bi jim omogočili kolikor toliko normalno 

delo, da bi se le-ti odločili, da ostanejo v Idriji. Svetnik se nato naveže na zdravnika iz Srbije, 

ki ga omenja dopis. Zanima ga, ali imajo z njim kakšen bolj konkreten dogovor, ali je 

situacija podobna kot pri zdravnici iz Bosne. Poleg tega ga zanima, zakaj s strani zdravnikov 

iz tujine ni večjega interesa za delo pri nas. Direktor odgovarja, da je situacija s srbskim 

zdravnikom drugačna, saj bo pri njih opravljal specializacijo, in da bodo skušali v okviru 

pravnih možnosti vzpostaviti neko zavezo. Svetnik zaključuje s tem, da pričakuje pripravo 

okvirnega načrta, ki bo opredelil, kako bodo zadeve v zdravstvenem domu potekale, 

vključno s prihodom specializantov. Poudarja, da je najslabši načrt tisti, ki ga ni. Meni, da 

bi ta pristop pomiril občane, zato prosi, da se načrt tudi javno objavi. Direktor odgovarja, 

da se vsako leto predvideva različne možnosti, vendar so ti načrti negotovi. Dodaja, da je 

pri določanju, kje bodo delali specializanti in zdravniki, potrebno upoštevati njihove 

interese, saj jih bodo le na ta način obdržali. 

Davorin Lampe pove, da je njihova lista prejela odgovore z Ministrstva za zdravje v roku 24 

ur. V odgovoru so navedli nekaj ukrepov, ki jih že izvajajo in načrtujejo, vključno z 

osnutkom Zakona o priznavanju poklicne kvalifikacije v zdravstvu. Nato prebere »Napoved 

potreb z upoštevanjem decembrskih podatkov kaže, da so se povečale potrebe po 

opredeljevanju občine Idrija, pri čemer na Ministrstvu za zdravje ocenjujejo, da bo oskrba 

v dodanih ambulantah družinske medicine potrebovala okrog 590 oseb. Na podlagi 

podatkov z 1. 9. 2024 je namreč kazalo, da bi se v ambulanti za neopredeljene opredelile 

le 4 osebe«. Svetnik se sprašuje, kdo napoveduje te potrebe. Direktor odgovori, da to 

napove ZZZS, vendar ni jasno, kako so prišli do teh podatkov. 



 
 

                    

 

Tita Stanek Zidarič pove, da je prebrala predloge, ki so jih direktorji zdravstvenih domov 

Severnoprimorske regije podali Ministrstvu za zdravje. Pove, da če bi ji nekdo poslal tak 

dokument, bi prebrala prve tri vrstice, ga zaprla in rekla hvala lepa. Razlog za to je, da so 

predlogi naslednji: 1) Povečati vpis na medicinske fakultete. Svetnica poudari, da so 

fakultete avtonomne in omejene s številom študentov, ki se vpisujejo na posamezni 

program. 2) Sprostiti vpis na medicinske fakultete tudi za tiste, ki niso »super odličnjaki«. 

Svetnica opozori, da sam sistem vpisa na fakultete poteka neodvisno od zunanjih ljudi in 

da si dijaki točke za vpis pridobijo s svojimi dosežki v zadnjem letniku in maturi. 3) V tretjem 

letniku se študenti opredeljujejo za osnovne zdravstvene smeri, med katerimi so tudi 

družinska medicina, pediatrija in ginekologija. Svetnica poudari, da je študijski program 

medicinskih fakultet javno objavljen. Eden izmed prvih predmetov, s katerimi se študenti 

medicine srečajo, je družinska medicina. Sledita pediatrija in ginekologija v četrtem in 

petem letniku. 4) Promocija specializacij iz družinske medicine, pediatrije in ginekologije že 

na Medicinski fakulteti, da te specializacije postanejo ugledne. Svetnica izpostavi, da 

promovirajo vse specializacije, tudi omenjene. Svetnica nadaljuje z izpostavitvijo točke o 

odpravi administrativnih obremenitev. Poudari, da ni potrebno spodbujati empatije ali 

razumevanja dela zdravnikov in drugih zdravstvenih strokovnjakov, saj vsi spoštujejo 

zdravnike in preostale zaposlene v zdravstvenem domu ter poznajo njihovo delo. Opozarja, 

da komunikacija do pacientov ni primerna. Glede prenosa določenih nalog in del na 

zdravstveno nego v okviru odprave administrativnih obremenitev, komentira, da je 

zdravstvena nega samostojna in avtonomna strokovna skupina, ki ne more preseči svojih 

kompetenc, še posebej pa ni primerno, da opravlja administrativne storitve. Na koncu 

povzame, da je od dokumenta pričakovala bolj konkretno pripravljeno gradivo, kot je 

omenil že svetnik Simon Permozer. Direktor ZD odgovarja, da je bil predlog o povečanju 

vpisa na medicinsko fakulteto realiziran s strani Ministrstva za zdravje. Direktorji 

zdravstvenih domov Severnoprimorske regije so želeli ministrstvu predstaviti konkretne 

predloge in rešitve, ki jih sami ne morejo izvajati. Pojasni, kako se študenti odločajo za 

svojo specializacijo in se nato naveže na standarde za vpis na medicinsko fakulteto, ki 

privabijo predvsem bodoče akademike, le-ti pa se ne vidijo v ZD Idrija temveč kliničnih 

centih, ki omogočajo bolj akademsko naravnano delo. Dodaja, da so potrebe po zdravnikih 

več kot očitne, vendar dve fakulteti ne zadostujeta za potrebe primarnega zdravstva. 

Pojasni, da se v zadnjih dveh letih precej govori o tem, katere kompetence imajo 

medicinske sestre in katere naloge bi lahko prevzele, vendar je problem pri zdravniški 

zbornici, ki v nasprotju z interesi zdravnikov v praksi, ne pristaja na to. Svetnico zanima, 

kdo in kako je zadnji dve leti opozarjal paciente, naj si poiščejo drugega zdravnika. Direktor 

ZD odgovarja, da so začeli s napotovanjem pacientov drugam takoj po odpovedi dr. Likar, 

saj so vedeli, da v tistem trenutku in v prihodnjem letu ne bodo mogli zagotoviti drugega 

zdravnika. Pacientom, ki so obiskovali nadomestno ambulanto, so svetovali iskanje 

nadomestnega zdravnika. Na situacijo so opozarjali tako zdravniki kot tudi direktor, če se 

je pacient zglasil pri njem. Prav tako je vsak pacient od dr. Krap in dr. Likar prejel obvestilo 

s strani ZZZS, da ni nadomestnega zdravnika, ter da se priporoča iskanje zdravnika drugje. 

Svetnica nato izpostavi direktorjevo izjavo, da iščejo zdravnike iz drugih zdravstvenih 

domov, razlogi za prekinitev dela pa naj bi bili povezani s tem, da so vsi specializanti pričeli 

s kroženjem. Vpraša, ali nimajo programa, iz katerega bi lahko predvideli začetek kroženja. 

Direktor ZD odgovarja, da se programi oblikujejo vsakoletno, o čemer niso takoj obveščeni. 

Zadnji program je bil oblikovan septembra, vendar so računali, da bodo kljub kroženju 



 
 

                    

 

uspeli voditi nadomestno ambulanto. To se je novembra izkazalo za neizvedljivo. Dodaja, 

da bi, če bi za vsako napovedano prekinitev dela nadomestne ambulante takoj ukrepali, 

ambulante že leto in pol ne bi imeli, a so do takrat vedno našli rešitev za nadaljevanje dela 

ambulante. Tito Stanek Zidarič zanima, ali bi zdravnik, ki dela pogodbeno v ZD Tolmin 

morda pogodbeno delal v Idriji. Direktor ZD odgovarja, da podjemnih pogodb z lastnimi 

zaposlenimi ne morejo sklepati, razen v okviru posebnih državnih programov, kot je primer 

dodatnih ambulant. Ko bodo vzpostavili dodatno ambulanto, bodo začeli sklepati 

omenjene pogodbe. Zdravnik je sicer zainteresiran, vendar je težava zakonodaja. Direktor 

poudarja, da se trudijo najti rešitev. Svetnica nadaljuje, da je prebrala Zakon o dodatnih 

interventnih ukrepih, ki navaja pet možnosti za vključevanje v dodatno ambulanto. 

Poudari, da je dobra ideja vključitev upokojenih zdravnikov z licenco, in vpraša, ali so 

razmišljali o širšem iskanju, morda v različnih delih Slovenije. Direktor odgovarja, da so v 

procesu iskanja, vendar iščejo predvsem preko poznanstev in ne družbenih omrežij. 

Svetnico zanima, ali je bil župan prej obveščen o tem, kaj se bo zgodilo, ali pa smo vsi hkrati 

izvedeli iz objave na spletni strani. Direktor ZD in župan odgovarjata, da se je obvestilo 

približno teden dni pred objavo, vendar takrat še ni bilo dokončno jasno, kako se bodo 

dogovorili na sestanku z zdravniki. Po tem sestanku sta bila obveščena župan in javnost. 

Svetnica se strinja z izjavo Simona Permozerja, da je najslabši plan ta, ki ga ni. Poudari 

potrebo po konkretnih podatkih: koliko zdravnikov imamo, koliko pacientov imajo, v 

katerem letu bo kateri specializant končal, in podobno. Želi si jasne in konkretne 

informacije, da se bodo občani počutili varnejše. Direktor ZD odgovarja, da lahko datum 

zaključka specializacije le okvirno predvidijo, vendar se pogosto zgodi, da se načrti ne 

izidejo, kot so si predstavljali. Bogdan Tušar dodaja, da so nekateri podatki opredeljeni v 

finančnih načrtih za posamezno leto in letnih poročilih, kar pomeni, da so stvari v grobem 

postavljene, in obstaja časovnica, ki ji skušajo slediti, kolikor je to mogoče. 

 

Erik Logar izpostavi, da je stanje zaskrbljujoče, vendar da je iz gradiva in razprave razvidno, 

da se zavod zaveda problematike in išče rešitve. Zbodla ga je neodzivnost ministrstva, in 

se strinja z Natalijo Kovač Jereb, da naj se ZD in občina še naprej trudita vzpostaviti kontakt. 

Poziva predstavnike strank v občinskem svetu in vse, ki imajo politične stike, vključno z 

poslancema, naj aktivno naslavljajo problematiko, ne glede na to, kdo je v opoziciji in kdo 

vladi. Predlaga tudi povezovanje z drugimi občinami in poudarja, da gre za politično 

vprašanje, ki zahteva sodelovanje tistih, ki imajo politične povezave. Ima upanje, da bo 

situacija uspešno rešena, in poziva vse predstavnike političnih strank k izpostavljanju 

problematike.  

Davorin Lampe želi, da so v zaključku debate odgovorjena naslednja vprašanja: Kdaj točno 

bo pričela delovati dnevna ambulanta za neopredeljene paciente? V kakšnih terminih? 

Kako bo neopredeljen pacient pri začetku delovanja prišel do osebnega pregleda, recepta, 

ureditve bolniškega staleža in napotnice za specialistične preglede? Želi, da se pripravi 

javna objava z odgovori na navedena vprašanja, da bodo ljudje seznanjeni s situacijo in 

vedeli, kako ravnati v teh okoliščinah. Direktor ZD odgovarja, da bo urnik delovanja 

ambulante za prihajajoči teden, vključno s soboto, 10. januarja 2025, objavljen do petka. Z 

naslednjim tednom pa bodo poskušali vzpostaviti urnik obratovanja ambulante do konca 

meseca januarja, kar bo prav tako objavljeno na spletni strani. 



 
 

                    

 

Tatjano Majnik zanima, na koga se lahko obrne pacient po operaciji, torej pacient, ki 

potrebuje prevezo ali ima šive. Zanima jo tudi, kako je z ginekologom v Idriji. Direktor ZD 

odgovarja, da se za omenjene primere poskuša poskrbeti bodisi preko službe nujne 

medicinske pomoči bodisi preko hišnega obiska patronažnih sester. Ginekologa v Idriji žal 

še vedno ni. V lanskem letu jim je uspelo zagotoviti štiri ginekologe za štiri dni na teden, ti 

pa se med seboj izmenjujejo, tako da je vsak dan v tednu prisoten en ginekolog. Svetnica 

nadaljuje, da se pri vpisih za ginekologa ni dalo priti do njega. 

Miranda Groff Ferjančič predlaga, da postane problematika ZD redna točka na sejah 

občinskega sveta. Svetnike naj se seznanja z reševanjem akutne problematike, saj ima 

občinski svet pravico spremljati aktivnosti in način njihove izvedbe. Župan vpraša, ali bi bilo 

dovolj, da se priskrbi pisno poročilo, da direktor ZD ni vedno potreben na seji osebno. 

Svetnica se strinja s predlogom in meni, da bi na podlagi pisnega poročila svetniki lahko 

izvedli razpravo ter nato odločili, ali je udeležba predstavnikov zdravstvenega doma na seji 

potrebna. 

Bojan Režun pove, da mu je problematika blizu, se je z njo srečeval že v Državnem svetu. 

Nadaljuje z vprašanjem o administrativni ambulanti, ki obstaja v Tolminu. Poudari, da so 

se ljudje v Idriji v zadnjem času pritoževali predvsem nad težavami pri pridobivanju 

bolniškega staleža, zdravstvenih kartonov in receptov. Zanima ga, ali so te naloge del 

administrativne ambulante in ali bi lahko v Idriji vzpostavili podoben sistem. Direktor ZD 

odgovarja, da se v Idriji lahko vzpostavi enako ambulanto kot jo imajo v Tolminu, je pa 

dejstvo, da v tej ambulanti dela samo medicinska sestra. Ta med drugim izdaja tudi 

predloge za bolniške, ki pa jih mora še vedno izpolniti zdravnik. Enako je z recepti. Doda, 

da imamo tudi v Idriji administrativno ambulanto, kjer pa dela zdravnica, kar omogoča 

boljšo organizacijo kot v Tolminu. Svetnik se zahvali za odgovor in doda, da bi take 

informacije pomagale utišati negativne govorice, da je v Tolminu bolje organizirano kot v 

Idriji, zato bi ljudje morali biti seznanjeni s temi dejstvi. Nadalje pojasni, da je njihova 

stranka 27. decembra podala zahtevo na ministrstvo za sestanek, katerega se bodo 

udeležili direktor ZD in drugi predstavniki. Župan je bil s tem seznanjen. Svetnik upa, da bo 

problem čim prej izpostavljen in da se bo našla najbolj ugodna rešitev. 

Natalijo Kovač Jereb skrbi, da bi trenutna situacija lahko vodila v razgradnjo javnega 

zdravstvenega sistema, saj so vsi preostali prosti zdravniki zasebniki s koncesijo. Župan na 

to odgovarja, da kapital že čaka, da se sistem zruši, in se bo za veliko denarja dalo pridet 

kamorkoli. Poudarja, da dokler bo on župan, ne bo podpiral zasebnih ambulant. 

Ni sklepa. 

 
Ad 4 - Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2025 – druga obravnava 

in 
Ad 5 - Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2026 – druga obravnava 

 

Gradivo za obravnavo točk so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalko Margerito Strnad Kos, vodjo Oddelka za finance in računovodstvo. 
Obrazložitev poda tudi župan. 
 



 
 

                    

 

Stališči Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik Ivan Rupnik. 
Stališči Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik Erik Logar. 
Stališči Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda. 
Stališči Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec 
Stališči Odbora za proračun in finance je podal predsednik Tatjana Majnik. 
 
AMANDMAJI:  
Župan predstavi amandma LOI. Nato k besedi povabi Gregorja Prezlja, direktorja Občinske 
uprave Občine Idrija. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. 
 
Davorin Lampe se zahvali za aplikacijo in jo označi kot pozitivno orodje. Predlaga, da se čim 
prej obvesti javnost o tem, kako bodo dostopali do tega orodja. Župan odgovori, da bo 
aplikacija na voljo na občinski spletni strani, vendar je najprej potrebno sprejeti proračun 
in ga objaviti v uradnem listu. Margerita Strnad Kos pojasni, da imamo trenutno le delno 
verzijo, v kateri so začasno naloženi podatki, z namenom da na občini preverijo kako sistem 
deluje, in podajo pripombe na CADIS. Svetnika zanima, če je za dostop potrebno geslo. 
Margerita in župan odgovarjata, da se še dogovarjajo o tem, vendar obstaja možnost, da 
se bo potrebno prijaviti z geslom. 
 
Marija Bizjak Pavšič izpostavi napake v obrazložitvi amandmaja. Župan in direktor Gregor 
Prezelj sta že seznanjena z napakami. 
 
Miranda Groff Ferjančič  poudari, da je večino pripomb že podala na včerajšnji seji Odbora 
za finance. Kljub pojasnilu in izvedenim popravkom pa še vedno opaža napake v 2. branju 
proračuna, predvsem v tabelah, kjer podatki ne sledijo obrazložitvam. Izpostavi tudi 
nedoslednosti, zlasti v 3. delu proračuna, ter nejasnosti glede plač. Ugotovljeno je bilo, da 
ima Zavod za turizem previsoke plače in na podlagi indeksa sklepa, da enako velja tudi za 
občinsko upravo. Nadaljuje, da so se s predvideno donacijo in odobrenim sofinanciranjem 
Modre dvorane s strani MGTŠ sicer sprostila dodatna proračunska sredstva, ki pa se delijo 
široko in ne ciljno, zaradi česar je učinek manjši. Izpostavi, da bi glede na dodatna sredstva 
za dokončanje investicije v ZD, za katero se je občina zadolžila, pričakovali, da bi bila ta 
sredstva porabljena za odplačilo dolga, vendar pa se občina le  dodatno zadolžuje. To 
zmanjša maneverski prostor za prihodnost zaradi potrebnih odplačil obresti. Zaključi s tem, 
da predlogu proračuna ne bo nasprotovala, saj je obnova Modre dvorane za Idrijo 
prepomembna, da bi zaradi nestrinjanja s samo pripravo proračuna ogrozili projekt. 
Poročevalka Margerita Strnad Kos se naveže na kredit za ZD in pojasni zadolževanje občine. 
 
Natalija Kovač Jereb se naprej zahvali za upoštevanje predlogov Socialnih demokratov 
glede stanovanj za mlade, vendar si želi, da bi bilo eksplicitno zapisano, da so ta sredstva 
namenjena za nakup stanovanj za mlade, ki vstopajo na trg dela. Župan odgovarja, naj 
bodo na to pozorni ob razpisih. Svetnica nadaljuje, da je reševanje stanovanjske 
problematike ključno za zadržanje mladih v Idriji. Nato se osredotoči na stanovanja v MCI 
in vpraša, katere aktivnosti je Občina Idrija v tem času že izvedla v sodelovanju s 
Stanovanjskim skladom RS in Ministrstvom za solidarno prihodnost. Dodaja, da bo vsak 
mesec spraševala isto, dokler ne bo dobila konkretnega odgovora. Pričakuje proaktivnost 
pri sodelovanju z omenjenima organoma.  Izpostavi tudi neprimerne, dotrajane požarne 
stopnice v MCI in apelira, da se začne aktivno reševati zadevo. Župan odgovarja, da se na 
objektu že izvajajo dela (obnova strehe), vendar se od prejšnje seje do danes ni nič 
spremenilo v zvezi s Stanovanjskim skladom RS in Ministrstvom za solidarno prihodnost. 
Ob naslednji priložnosti se bo svetnikom tudi poročalo kaj se dogovarja. Svetnica izpostavi 
še potrebo po ureditvi ograje na Gregorčičevi ulici in poudari, da bi želela, da se mesečno 



 
 

                    

 

poroča o napredku glede dvigal za gibalno ovirane za dostop do knjižnice. Župan odgovarja, 
da bo potrebno zelo aktivno delovati, saj mora biti projekt izveden v letu 2025. Svetnica 
nadaljuje z vprašanjem o eko otokih. Zanima jo, kdo določa lokacije za eko otoke – jih 
določa samo Komunala, ali se posvetujejo tudi s krajinskimi arhitekti ali drugimi. Boji se, 
da bodo eko otoki postavljeni na najlepših točkah mesta, kot recimo pri Magazinu. Župan 
se strinja, da izpostavljen eko otok ni na najboljši lokaciji, vendar je na mestu, mimo 
katerega hodijo ljudje. V centru mesta, zaradi velike koncentracije prebivalstva, obstaja 
veliko smetnjakov. Problem je v tem, da ni posebnih prostorov, kjer bi lahko postavili te 
otoke. Upa, da se bo na naslednji seji uveljavil nov Zakon o gospodarskih javnih službah, 
del katerega je tudi kavcijski sistem za embalažo, ki bi zmanjšal število smetnjakov 
namenjenih embalaži. Svetnica zaključuje, da ne bo nasprotovala sprejemu proračuna, 
predvsem zaradi pomembnosti investicij v Modro dvorano. 
 
Bojan Režun se naveže na zajetno vsoto, predvideno za odkup zemljišč, med katerimi je 

tudi Uta. Zanima ga, ali je izdelan plan, ideja ali načrt za to območje. Poudarja, da je nakup 

zemljišča brez jasnega načrta nesmiseln in bi predstavljal mrtvo investicijo. Dodaja, da 

zveni kot da govorimo o nakupu zemljišča brez objektov. Župan odgovarja, da bodo 

vztrajali pri nakupu zemljišč z objektoma. Pojasni, da je območje do ureditve protipoplavne 

zaščite nezazidljivo, vendar bi lahko na tem prostoru uredili parkirišče, kjer bi bili prvi dve 

uri brezplačni, daljše parkiranje pa plačljivo. Dodaja še, da je Spar pripravljen ponuditi 

drugo nadstropje stavbe prebivalcem v najem, vendar pod pogojem, da se zagotovi 

upravljavca. Svetnik nadaljuje z vprašanjem vezanim na Krajinski Park Zgornja Idrijca, ki je 

predviden za leti 2025 in 2026. Predlaga, da bi bilo smiselno poiskati koncesionarja, ki bi 

vložil svoja sredstva, s čimer bi občinska sredstva ostala neporabljena. Ocenjuje, da bi 

občina z dobro zastavljeno koncesijo lahko zaslužila, namesto da bi imela stroške. Župan 

odgovarja, da glede na trenutne izkušnje z javno-zasebnimi partnerstvi takšnega pristopa 

ne bo podprl. Svetnik ob tem pojasni, da ne govori o javno-zasebnem partnerstvu, temveč 

o koncesiji. Predlaga, da se koncesionarju določijo jasni robni pogoji, da bi projekte izvedel 

s svojimi sredstvi, ne pa, da se za pripravo projektov porablja občinski denar, projekte pa 

bo nato izvedel nekdo drug. Župan zaključi, da so vsi idejni načrti že pripravljeni. Svetnik 

nato izpostavi plače Zavoda za turizem in MIRIC. Opozori, da Zavod za turizem s 270.000 € 

bruto pokriva plače enajstih uslužbencev, medtem ko MIRIC za štiri uslužbence porabi 

222.000 € bruto. Vpraša, ali so plače na MIRIC višje zaradi bolj usposobljenega kadra ali ker 

so zaposleni tako cenjeni. Župan odgovarja, da so bili ti podatki posredovani s strani vodje 

MIRIC. Pojasni, da je v znesek za leto 2025 vključena tudi odpravnina za dva zaposlena, ki 

se odpravljata v pokoj. Svetnik zaključi, da proračunu ne bo nasprotoval, vendar izrazi 

nezadovoljstvo zaradi nizkih sredstev, namenjenih na primer Rudniškemu gledališču, in 

skromnega zneska (7.500 €) za letovanja otrok v okviru ZPM. Župan odgovarja, da sledijo 

potrebam, ki jih izrazi ZPM, in da so sredstva povečali vsakič, ko je ZPM za to zaprosil. 

Svetnik nato vpraša, kakšen strošek predstavlja parcela v Karigadorju. Župan pojasni, da 

parcela ne predstavlja stroška, ima visoko vrednost, in da bo v kratkem potrebno doseči 

dogovor s taborniki. Svetnik izpostavi tudi nedoslednosti, kot je sprememba konta 

proračunske postavke. Pove, da je zaprosil za vpogled v DIIP, kjer je konto popolnoma 

drugačen od tistega, ki je sedaj v proračunu, in vpraša, ali se to lahko tako enostavno 

spreminja. Zaključi, da s proračunom ni zadovoljen, a se bo zaradi pomembnosti projekta 

Modre dvorane pri glasovanju vzdržal in proračunu ne bo nasprotoval. 

 



 
 

                    

 

Robert Šinkovec obrazloži, zakaj so bili na Odboru za gospodarske dejavnosti večinoma 

zadržani glede sprejema proračuna. Pojasni, da je bil razlog predvsem neskladnje podatkov 

v obrazložitvi, kar pa je že pojasnila Margerita Strnad Kos. Svetnik pozdravlja investicije, 

tudi tiste razpršene po podeželju. Opozarja, da je še vedno sorazmerno malo sredstev 

namenjenih spodbujanju stanovanjske problematike za mlade, se pa strinja, da tudi te 

investicije pripomorejo k boljšim pogojem. Pozitivno ocenjuje povečanje sredstev za 

spodbujanje podjetništva malih dejavnosti. Svetnik se pridružuje kolegom glede plač in 

opozarja, da so se sredstva za plače popravila le na Zavodu za turizem. Opozori tudi na 

prazne prostore v centru Idrije in poudari, da je naloga Občine, da te prostore preuredi v 

funkcionalne ali jih da v rabo tistim, ki bi jih potrebovali. Pozdravlja investicije in upa, da se 

bo čim več uresničilo. Dodaja, da je bilo za projekte, kot sta Divja bajta in Uta, zelo malo 

časa za pripravo idejnih zasnov, zaradi česar ni bilo mogoče natančno opredeliti sredstev 

na teh postavkah, kar je bil eden izmed zadržkov. Župan odgovarja, da bo projekt Divja 

bajta v kratkem šel v izvedbo, saj so pogodbe že podpisane, čaka se le še na ugodne 

vremenske razmere. Svetnik dodaja, da je razlog za zadržanost ta, da odgovorov na ta 

vprašanja niso prejeli v času priprave proračuna. 

 
Davorin Lampe najprej pohvali zamisel o rokodelskem centru in izrazi upanje, da bodo z 

leti na tej postavki dodana sredstva, in bo ta center postal podoben tistemu v Železnikih. 

Nato ga zanima, ali bi lahko na vpogled dobili načrt za Modro dvorano. Župan odgovori, da 

bo načrt dokončan do drugega tedna, in da si ga bodo lahko ogledali v prostorih Občine. 

Župan na grobo opiše kaj vse je planirano. Svetnik spregovori v imenu KS Mesto Idrija in 

izrazi stališče nemoči krajevne skupnosti glede želja, ki bila izpostavljena na sestankih s 

krajani. Opozarja na potrebe po obnovi in izboljšavah na naslednjih ulicah: Ulica Za 

Gradom, Vrh Zelj, Partizanska ulica, Triglavska ulica, Gradnikova ulica, Ulica 1. maja, pa tudi 

na cesto iz grape proti Čekovniku. Župan ga popravi, da je za cesto proti Čekovniku v letu 

2026 namenjenih 200.000 €. Svetnik nadaljuje, da niso našli proračunskih postavk za te 

projekte v naslednjih dveh letih. Nadaljuje, da so bili obljubljeni rešitve teh težav preko 

splošnih postavk, kot so vodovod, komunala, podporni zidovi in asfaltacija. Župan potrdi, 

da bo večina teh težav rešena preko omenjenih postavk. Svetnik želi, da se pripravi načrt, 

ki bo vseboval podrobnosti o tem, kdaj, kje, kako in katere predele naštetih ulic se bo 

obnavljalo iz omenjenih proračunskih postavk. Sprašuje, ali bo to načrtovano. Župan 

odgovori, da se bo plan zagotovo pripravil, vendar ne še zdaj, saj se trenutno še delajo 

popisi določenih zadev, ki so bile naknadno dodane v proračun. Svetnik nato pove, da je 

bil zelo zagret za nakup Ute. Meni, da bi bila to dobra priložnost zdaj, ko stvari še niso 

povsem urejene, saj se mu zdi, da bo nakup kasneje, ko bodo parcele enkrat zazidane, 

dražji. Boji se, da se zadeve ne bodo reševale na način, kot so si zamislili, in opozarja, da 

nima zaveze župana, da bo denar, ki je na tej proračunski postavki, po kasnejših 

prerazporeditvah dejansko ostal v Idriji. Na podlagi teh pomislekov zaključuje, da bo 

glasoval proti proračunu. Kljub temu pa se strinja, da je proračun v določenih predelih 

soliden. Župan odgovori, da je nakup Ute predviden na kredit, kar je zapisano v 

obrazložitvah proračuna. 

 
Lovrenc Habe obrazloži svoj glas, pri čemer izpostavi, da po 23 letih mrka v Črnem Vrhu 
zdaj vidi svetlobo, zato proračun podpira. 
 
Dorica Gnjezda pove, da zaradi svoje funkcije ne bo glasovala o proračunu. 



 
 

                    

 

 
RAZPOLAGANJE S STVARNIM PREMOŽENJEM:  
Župan je k besedi povabil poročevalko Simono Ogrič, podsekretarko za pravne zadeve. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi.  

Natalijo Kovač Jereb zanima, kam se evidentirajo sredstva, ki se jih pridobi od prodaje 
stanovanj na Triglavski ulici in Poti Sv. Antona. Župan odgovori, da se ta sredstva 
evidentirajo pod stanovanja in svetnici potrdi, da gre za namenski vir, ki je namenjen  
nakupu stanovanj. 
 
Bojan Režun se pozanima kaj je mišljeno pod Prelovčeva 3. Župan odgovori, da je mišljen 
Munh. Glede drugega prostora na navedenem naslovu pa pojasni, da je trenutno 
objavljena namera za oddajo poslovnega prostora v najem, za katerega je zainteresiran 
CŠOD. 
 
Davorin Lampe se pozanima, kolikšen delež bo dan v prodajo glede na pretekla leta. Župan 
odgovori, da bo to odvisno od potreb. Izpostavi, da so resne pobude za občinsko kočo na 
Krekovšeh, ter omeni nekaj gozdnih zemljišč, ki jih občina sicer ne uporablja. Simona Ogrič 
pojasni, da je potrebno ravnati v skladu z Zakonom o stvarnem premoženju. 
 
Marija Bizjak Pavšič prosi za obrazložitev zemljišča s stavbo, Čekovnik (2356), Idrijska Bela. 
Župan in poročevalka Simona odgovorita, da gre za Krekovše, ki spada pod Idrijsko Belo, 
katastrsko pa je opredeljeno pod Čekovnik. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2025 v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 16 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
1. Sprejme se amandma k Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2025 v naslednjem 
besedilu: »V Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2025 se v 2. odstavku 4. člena za 
besedilom »Zakona o javnih financah« doda besedilo »ter v prvem odstavku 80. člena 
Zakona o javnih financah«. 
 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0  

 
Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  
2. Sprejme se amandma k Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2025 v naslednjem 
besedilu: »V Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2025 se v 4. odstavku 6. člena za 
besedilom »razvojnih programov« doda besedilo »če so izpolnjeni pogoji iz 41., 42., 43., 
45., 46., 47. in 74. člena Zakona o javnih financah«. 



 
 

                    

 

 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0  

 
Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2025, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA:  12 
PROTI: 1  

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2026 v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 15 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA:  

1. Sprejme se amandma k Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2026 v naslednjem 

besedilu: »V Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2026 se v 2. odstavku 4. člena za 

besedilom »Zakona o javnih financah« doda besedilo »ter v prvem odstavku 80. člena 

Zakona o javnih financah«.  

GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 
ZA: 17 
PROTI: 0  

 
Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji AMANDMA: 
2. Sprejme se amandma k Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2026 v naslednjem 
besedilu: »V Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2026 se v 4. odstavku 6. člena za 
besedilom »razvojnih programov« doda besedilo »če so izpolnjeni pogoji iz 41., 42., 43., 
45., 46., 47. in 74. člena Zakona o javnih financah«. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 17 
PROTI: 0  

 
Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  



 
 

                    

 

Sprejme se Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2026, upoštevaje sprejete amandmaje. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 11 
PROTI: 1 

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 6 - Letno poročilo o izvajanju ukrepov za spodbujanje trajnostnega razvoja turizma v 
občini Idrija 

 
Gradivo za obravnavo obeh točk so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
Valerijo Božič, direktorico Zavoda za turizem. 
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. 

Simon Permozer povpraša, zakaj je bilo poročilo pripravljeno januarja 2024, vendar ga 
obravnavamo šele januarja 2025. Direktorica pojasni, da so poročilo pripravili za 
obravnavo, saj je bilo treba svetnike seznaniti z vsebino. Poročilo so na Občino prvič oddali 
oktobra 2024, vendar so se zaradi zapolnjenosti dnevnega reda odločili, da ga obravnavajo 
šele danes. Doda, da so že skoraj zaključili poročilo za leto 2024, ki bo kmalu na voljo za 
obravnavo. 
 
Župan zaključi razpravo in ugotavlja, da je občinski svet seznanjen s poročilom. Sklepa ni. 
 
Ad 7 - Sklep o soglasju k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest 

v javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil Tino 
Močnik, v.d. direktorice. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica Dorica Gnjezda. 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Bojan Režun. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Poda se soglasje k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v javnem 
zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija z dne 16.12.2024. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 16 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 9 - Premoženjsko – pravne zadeve 
 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil 
poročevalca Gregorja Prezlja, direktorja Občinske uprave Občine Idrija. Obrazložitev poda 
tudi župan. 



 
 

                    

 

 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik Erik Logar. 
Stališče Odbora za finance in proračun je podal predsednik Tatjana Majnik 
Stališče Statutarno-pravne komisije je podala predsednica komisije Bojan Režun. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. 
 
Metod Habe se zanima, kaj pomeni, da je tloris cerkve Svete Barbare od župnišča. Sprašuje, 
ali lahko župnija kaj naredi s tem zemljiščem. Župan pojasni, da gre za simbolni pomen, da 
je tloris cerkve v lasti župnije Idrija, medtem ko je vse preostalo zemljišče v lasti Občine 
Idrija. 
 
Tatjana Majnik komentira, da je zanimivo, da so tekom denacionalizacije zemljišče vrnili.  
 
Davorin Lampe vpraša, kdo bo skrbel za vzdrževanje, cerkev ali Občina? Župan odgovarja, 
da bo za vzdrževanje poskrbela Občina. Gregor Prezelj dodaja, da gre v vsakem primeru za 
javno površino. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena v 
predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:  PRISOTNIH: 17 

ZA: 15 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 

VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 

V gradivu je bila posredovana ažurirana tabela VIP, pred sejo so bila vprašanja in pobude 

poslane pisno in so del zapisnika v prilogi.  

1. Ivan Rupnik: zanima ga, koliko sredstev bo namenjenih za vzdrževanje parkirišča pri 
Uti. Župan odgovarja, da je to odvisno od dogovora z lastniki. 
2. Gregor Rupnik: se naveže na parkirišče in predlaga, da bi se našel izvajalec, ki bi 
preveril stanje parkirišča, zasul luknje in uredil območje. Zaveda se, da voda predstavlja 
težavo, vendar je težko gledati starejše ljudi, ki stopijo iz avta direktno v lužo. Župan 
odgovarja, da je problem v tem, da če luknje le zasujejo, bodo kmalu znova nastale. Pojasni, 
da so bile pripravljene nekatere spremembe za izboljšanje parkirišča. Svetnik upa, da bodo 
uspešni pri pogajanjih za odkup zemljišč, kar bi omogočilo začetek gradnje v tem predelu. 
3. Erik Logar: poda pobudo za natečaj, da bi se porisalo zid nasproti stadiona. Predlaga, 
da bi slika imela rudarsko tematiko, saj bi bila to lepa in simbolična podoba ob prihodu v 
Idrijo. 
4. Dejan Mrak: se zahvali za sredstva, ki se bodo namenila za odbojne ograje, in opomni, 
da je bilo rečeno, da se bo izvedel popis in analiza. Župan odgovori, da so popisi trenutno 
v delu. 
5. Simon Permozer: prosi, da se v sklopu urejanja igrišča v Spodnji Idriji uredi tudi pitnik. 
Župan odgovori, da je planirano. 
6. Lovrenc Habe: se naveže na ekološke otoke in vpraša, ali imamo že kakšen dokument, 
kdaj in kje bodo postavljeni. Župan odgovori, da še ni določenih lokacij, vendar se 



 
 

                    

 

dogovarjajo za postavitev ekološkega otoka pri novem parkirišču v Črnem Vrhu v letošnjem 
letu. 
7. Davorin Lampe: izpostavi problem gladkega asfalta v Rižah in Grilčevi ulici, ki 
predstavlja nevarnost, predvsem za starejše ljudi. Bogdan Zevnik zabeleži opombo. Svetnik 
opozori tudi na neugodno pluženje s strani Komunale Idrija, kjer zaradi slabega odvoza 
snega in taljenja nastajajo ledene površine. Župan odgovori, da se za take primere običajno 
odobri odvoz snega, vendar ga v letošnjem primeru niso odvažali, ker je bilo snega zelo 
malo. 
8. Tita Stanek Zidarič: ponovno izpostavi toplotno črpalko. Zanima jo, ali je odgovorna 
oseba že prišla z dopusta. Prosi za pisni odgovor v doglednem času, predlaga 14 dni. 
Pozanima se tudi o projektu Tech Diversity URBACT, ki se v letošnjem letu zaključuje, ter 
želi vedeti, kako napreduje projekt in ali res sledimo časovnemu načrtu, kot je zapisano v 
članku. Zaprosi za pisno poročilo v roku 14 dni. Tadej Rupnik in Maja Majnik seznanjena s 
prošnjo svetnice. 
9. Natalija Kovač Jereb: pozanima se, ali so bili popisi podpornih zidov že opravljeni in v 
kakšnem stanju so. Župan odgovori, da popisi še niso bili opravljeni. Svetnica izpostavi 
kapelico nasproti Novakove hiše na Poti Sv. Antona, ki propada in je nujno potreba 
prenove. Zanima jo tudi, kdaj se lahko pričakujejo poslikave v kapelicah na Poti Sv. Antona. 
Župan odgovori, da ni prepričan, vendar po njegovih informacijah ne bo šlo za poslikave, 
temveč za postavitev plehnatih elementov, ki bodo metali senco na steno v kapelicah. 
Doda, da lahko glede kapelice opozori župnijo. Svetnica zaprosi, da se gradivo za Komunalo 
za prihodnjo sejo svetnikom posreduje v času, na kar župan odgovori, da ga lahko 
pričakujejo vsaj 14 dni pred sejo. 
10. Marija Bizjak Pavšič: zanima jo kdaj lahko pričakujejo seznam predvidenih sej za leto 
2025. Župan odgovori, da je naslednja seja predvidena 6. ali 13. februarja. 
11. Miranda Groff Ferjančič: svetnico zanima, ali se bo letos prej uredilo kopališče v Idrijski 
Beli ter ali bodo sanitarije urejene do poletja. Župan se strinja, da je potrebna ureditev 
sanitarij in dodaja, da je zajezitev planirana tik pred koncem šole. Svetnica opozori, da se 
je urejanje v lanskem letu pričelo precej pozno in predlaga, da se letos začne prej. Župan 
odgovori, da se je leta 2024 pravočasno pričelo z urejanjem, se pa strinja s prepoznim 
pričetkom v letu 2023. 
12. Bojan Režun: opozori na neredno odvažanje smeti. Doda, da je samovolja Komunale 
Idrija presegla vse meje. Smeti naj se odvažajo redno, saj gre za UNESCO mestno jedro, ki 
mora biti urejeno. Župan prosi, da svetnik tematiko izpostavi tudi na sestanku s Komunalo. 
 
Seja je bila zaključena ob 21.25. 

 
 
 
Poslovna sekretarka      Župan 
Neca Poljanec                           Tomaž Vencelj  
 
  


